



Settlement Worker in Schools Program

Immigrant Services

The SWIS program works in partnership with the Rainbow District School Board and the Sudbury Catholic District School Board in providing settlement services to students and their families.

Objectives of the program are to:

- Assist students and their families to integrate into their school and community.
- Work with school staff to help students and parents adjust to the Ontario school system.
- Connect students and their families to school and community resources based on their need.
- Organize information sessions and workshops on settlement topics for newcomer youth and parents.
- Provide resources and information to school staff about the settlement needs of newcomers.

YMCA of Northeastern Ontario

Employment Services & Immigrant Services
10 Elm St, # 132
Sudbury ON P3C 5N3
Tel : 249-377-5643
leyla.makhambet@ymcaneo.ca

www.ymcaneo.ca/immigrant-services

[facebook.com/ymcasudbury](https://www.facebook.com/ymcasudbury)

Building healthy communities



Immigration, Refugees
and Citizenship Canada

Immigration, Réfugiés
et Citoyenneté Canada



Travailleur d'établissement dans les écoles

Services aux Immigrants

Ce programme travaille en partenariat avec le Rainbow District School Board et le Sudbury Catholic District School Board pour fournir des services d'établissement aux élèves et à leurs familles.

Les objectifs du programme sont les suivants :

- Aider les élèves et leurs familles à s'intégrer dans leur école et à leur communauté.
- Travailler avec le personnel de l'école pour aider les élèves et les parents à s'adapter au système scolaire de l'Ontario.
- Connecter les élèves et leurs familles aux ressources scolaires et communautaires en fonction de leurs besoins.
- Organiser des séances d'information et des ateliers sur des sujets d'établissement pour les jeunes nouveaux arrivants et leurs parents.
- Fournir des ressources et de l'information au personnel de l'école sur les besoins en établissement des nouveaux arrivants.

YMCA du Nord-Est de l'Ontario

Services d'emploi et Services aux immigrants
10, rue Elm, # 132
Sudbury ON P3C 5N3
Tél : 249-377-5643
leyla.makhambet@ymcaneoe.ca

www.ymcaneoe.ca/immigrant-services

[facebook.com/ymcasudbury](https://www.facebook.com/ymcasudbury)

Building healthy communities



Immigration, Refugees
and Citizenship Canada

Immigration, Réfugiés
et Citoyenneté Canada